通告
2025/26 季節性流感疫苗學校外展計劃
有關（第二劑）季節性流感疫苗到校接種事宜
 (小學、幼稚園、幼稚園暨幼兒中心及幼兒中心適用)

                   （學生姓名／班別）的家長／監護人：

衞生署將於                       （日期）安排疫苗接種隊（由衞生署或透過公私營合作）到校為本校學生提供第二劑季節性流感疫苗接種服務*。請 貴家長細閱以下注意事項：

1. 如 貴子女在2025年9 月1 日後已接種第二劑2025/26年度流感疫苗，或你不同意 貴子女於上述安排中接種疫苗，請立即通知學校
2. 請於接種當日攜帶季節性流感疫苗接種卡 （如有）
3. 請提醒 貴子女接種當天早上要進食早餐
4. 請安排 貴子女穿著方便外露手臂的衣服，以便接種 （如接種注射式疫苗）


校長/負責老師：_________ 謹啟
_______年______月______日

* 9 歲以下從未接種過季節性流感疫苗的學生，建議應接種兩劑流感疫苗，而兩劑疫苗的接種時間必須最少相隔 4 星期。

Notice
2025/26 Seasonal Influenza Vaccination School Outreach Programme
2nd dose Seasonal Influenza Vaccination Outreach Activity
（For PS and KG/CCC）

    (Date of issue)   

To Parents/ Guardians of                  (Name of Student/ Class),

Department of Health will arrange vaccination team (by DH or through public-private partnership) to provide 2nd dose seasonal influenza vaccination* at our school on (Date of vaccination). Please kindly note the following remarks:

1. Inform our school immediately if your child has received 2nd dose 2025/26 seasonal influenza vaccine (SIV) after 1 September 2025 or you disagree for your child to receive the above vaccination
1. Bring Seasonal Influenza Vaccination Card on the vaccination day  
(if available)
1. Remind your child to have breakfast on the vaccination day
1. Wear clothes such that the arm can be exposed easily for vaccination  (if receiving injectable vaccine)

Principal/Teacher in charge: ___________________________

*Children under 9 years old who have never received any SIV are recommended to have 2 doses of SIV with a minimum interval of 4 weeks.
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